
	

	

Proces		Verbal	

incheiat	astazi	31	ianuarie	2017	

In	sedinta	ordinara	a	Consiliului	local	Pogoanele	

	

	

	

						Sedinta	de	indata	a	Consiliului	local	se	desfasoara	la	data	si	ora	stabilita	pe	ordinea	de	zi	

respectiv	 in	 data	 de	 31	 ianuarie	 	 a.c,	 orele	 13.00,	 in	 Sala	 de	 sedinta	 a	 Primariei	 orasului	

Pogoanele,	in	prezenta	tuturor	consilierilor	locali.			

						La	 sedinta	 sunt	 prezenti	 d.l	 Dumitrascu	 Florin,	 primarul	 orasului	 Pogoanele	 si	

administratorul	public,	d.l	Stancu	Sandu	.	

						Presedintele	de	sedinta,	d.l	consilier	Agapie	Dumtru,	propune	modificarea	ordinii	de	zi	prin	

adaugarea	 a	 inca	 doua	 proiecte	 de	 hotarare,	 proiecte	 intervenite	 intre	 data	 comunicarii	

invitatiilor	la	sedinta	si	data	data	acesteia	.	Propunerea	intruneste	votul	tuturor	consilierilor	

prezenti	.	

						S-a	trecut	la	discutarea	si	votarea	proiectelor	de	hotarare.	Secretarul	UAT	POogoanele,	

Cotruta	Valentino	Adrian	prezinta	proiectele	de	hotarari	dupa	cum	urmeaza	:	

1. Proiect	de	hotarare	privind	organizarea	retelei	scolare	de	invatamant	preuniversitar	

din	orasul	Pogoanele	pentru	anul	scolar	2017	–	2018	.	Reteaua	scolara	de	invatamant	

propusa	pentru	anul	2017	–	2018	este	cea	din	anii	anteriori.	Proiectul,	in	propunerea	facuta	

a	fost	adoptat	cu	unanimitate	.	

2. Proiect	de	hotarare	privind	aprobarea	primirii	comunei	Cilibia	in	calitate	de	membru	

asociat	si	aprobarea	modificarilor	in	mod	corespunzator	a	Actului	Constitutiv	si	Statutului	

Asociatiei	“BUZAU	2008”.	Proiectul	in	propunerea	facuta	a	fost	adoptat	cu	unanimitate	.	

3. Proiect	de	hotarare	privind	aprobarea	si	stabilirea	cotelor	lunare	de	combustibil	la		

autoturismele	din	dotarea	Primariei	si	Consiliului	local.	Proiectul,	in	propunerea	facuta	a	fost	

adoptat	cu	unanimitate	.	

4. Proiect	de	hotarare	privind	aprobarea	criteriilor	de	aprobare	a	ajutoarelor	de	urgenta		

pentru	persoanele	cu	domiciliul/resedinta	in	orasul	Pogoanele	aflate	in	situatii	deosebite.	

Proiectul,	in	propunerea	facuta	a	fost	adoptat	cu	unanimitate	.	

5. Proiect	de	hotarare	privind	aprobarea	Planului	de	actiuni	pentru	anul	2017	si	lucrarile		

de	interes	local	ce	se	vor	efectua	cu	beneficiarii	de	ajutor	social.	Proiectul,	in	propunerea	

facuta	a	fost	adoptat	cu	unanimitate	.	

6. Proiect	de	hotarare	privind	aprobarea	contului	de	executie	a	bugetului	local	si	a		

bugetului	de	venituri	proprii	al	orasului	Pogoanele	la	data	de	31	decembrie	2016.	Proiectul,	

in	propunerea	facuta	a	fost	adoptat	cu	unanimitate	.	

7. Proiect	de	hotarare	privind	aprobarea	indicatorilor	tehnico-economici	si	a	Devizului		

general	reactualizat,	reprezentand	noua	valoare	a	investitiei	:	„Modernizare	strazi	–	drumuri	

de	interes	local	in	orasul	Pogoanele,	judetul	Buzau”.	Proiectul,	in	propunerea	facuta	a	fost	

adoptat	cu	unanimitate	.	

8. Proiect	de	hotarare	privind	aprobarea	acordarii	normei	de	hrana	personalului	Politiei		

Locale	in	anul	2017.	Proiectul	in	propunerea	facuta	a	fost	adoptat	cu	unanimitate	.	



	

	

							

						Toate	proiectele	de	hotarari	au	fost	avizate	favorabil	de	catre	Comisiile	de	specialitate	a	

Consiliului	local	.		

						La	ultimul	punct	al	sedintei,	probleme	diverse,	s-au	prezentat	urmatoarele	:	

- Cererea	d.nei	Ivan	Zica	de	aprobare	a	prelungirii	contractului	de	inchiriere	nr.	

9146/2011	–	se	aproba	in	unanimitate;	

- Cererea	d.nei	Zamfir	Ionela	de	aprobare	a	prelungirii	contractului	de	inchiriere	–	se	

aproba	in	unanimitate;	

- Cererea	d.lui	Preda	Nicolae	de	preluare	a	contractului	de	inchiriere	in	urma	decesului	

mamei	sale,	Preda	Valerica,	titulara	contractului	–	se	aproba	in	unanimitate;	

- Cererea	d.lui	Serban	Badea	de	emitere	a	acordului	de	amplasare	si	acces	a	contructiei		

pe	care	acesta	o	edifica	in	satul	Caldarasti,	aviz	necesar	obtinerii	autorizatiei	de	construire	–	

se	aproba	in	unanimitate.	

- S-a	aprobat	referatul	Comisiei	de	casare,	inregistrat	la	nr.564/26.01.2017,	referat	la		

care	au	fost	atasate	listele	cu	obiectele	si	mijloacele	fixe	propuse	la	casare.	

						In	finalul	sedintei	s-a	pus	in	discutie	de	catre	d.l	consilier	Stan	Tudor	necesitatea	acordarii	

pasunilor	catre	crescatorii	de	animale.	D.l	primar,	Florin	Dumitrascu,	arata	ca	amenajamentul	

pastoral,	necesar	 incheirii	contractelor	de	 inchiriere/concesiune	se	afla	 inca	 in	 lucru,	dar	 la	

prima	sedinta	se	va	prezenta	stadiul	executiei	acestuia.	

						Drept	pentru	care	am	incheiat	prezentul	proces	verbal,	astazi	31	ianuarie	2017	.	

	

	

	 										Presedinte	de	Sedinta,																																																					Secretar,	

																											Consilier	Agapie	Dumitru																																						jr.	Cotruta	Valentino	Adrian	

	


